

CORPORATE OCCUPATIONAL HEALTH & SAFETY POLICY

ALGIHAZ HOLDING is committed to maintain the health and safety of our employees, customers, subcontractors, the general public, and as well as the environment on all our work sites and in all our operation.

We are dedicated to ensuring a healthy, safe, and accident-free work environment where health and safety is of equal importance to all other business objectives.

We will achieve this commitment by:

- Complying with all relevant local, international Health, Safety legislations and standards.
- Ensuring all our employees are actively involved in Health and Safety issues through training, hazard identification, regular meetings, and safety programs.
- Creating a culture in which all personnel understand that they our accountable to themselves and each other for Health & Safety.
- Systematically identifying and controlling all foreseeable hazards in all our operations.
- Ensuring all employees are provided with ongoing Health and Safety training, all necessary Personal Protective Equipment and safe equipment, vehicles, and machinery.
- Continually seeking to improve all aspects of Health and Safety in our workplace including audits and reviews of our policies and procedures.

The Management will be responsible for implementing this policy and ensuring compliance in all areas of Health and Safety

To help achieve our objectives, employees are required to always observe safe work practices and report any hazards, incidents and/or accidents promptly.

تلتزم شركة الجهاز القابضة بالحفاظ على صحة وسلامة موظفينا وعملائنا ومقاولين من الباطن وعامة الناس وكذلك البيئة في جميع مواقع العمل وفي جميع عملياتنا.

نحن ملتزمون بضمان بيئة عمل صحية وآمنة وخالية من الحوادث حيث الصحة والسلامة لها نفس الأهمية لجميع .أهداف العمل الأخرى ـ

سنحقق هذا الالتزام من خلال:

- الامتثال لجميع التشريعات والمعايير المحلية والدولية للصحة والسلامة.
- ضمان مشاركة جميع موظفينا بنشاط في قضايا الصحة والسلامة من خلال التدريب وتحديد المخاطر والاجتماعات الدورية وبرامج السلامة ـ
- خلق ثقافة يفهم فيها جميع الموظفين أنهم مسؤولون أمامهم بعضهم البعض عن الصحة والسلامة.
- تحدید ومراقبة جمیع المخاطر المتوقعة بشکل منهجی فی جمیع عملیاتنا۔
- ضمان تزويد جميع الموظفين بالتدريب المستمرفي مجال الصحة والسلامة ، وجميع معدات الحماية الشخصية اللازمة والمعدات والأليات الآمنة.
- السعي باستمر لتحسين جميع جوانب الصحة والسلامة في مكان العمل لدينا بما في ذلك عمليات مراجعة الحسابات ومراجعات لسياساتنا وإجراءاتنا.

ستكون الإدارة مسؤولة عن تنفيذ هذه السياسة وضمان الامتثال في جميع مجالات الصحة والسلامة.

للمساعدة في تحقيق أهدافنا ، يتعين على الموظفين مراقبة ممارسات العمل الآمنة في جميئ الأوقات والإبلاغ عن أي مخاطر و / أو حوادث و / أو حوادث على الفورـ

Sami Al Angari Vice Chairman & CEO